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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 2)

Министерският съвет одобри позицията и състава на българската делегация за провеждане на 24-та сесия на
Междуправителствената българо-виетнамска Смесена комисия за търговско-икономическо и научно-техническо
сътрудничество, която ще се състои на 24 и 25 април в София. Двете делегации ще бъдат ръководени съответно от
служебния министър на икономиката и индустрията на България Никола Стоянов и от мин... 

Инициативна група за създаване на Българо-белгийско-люксембургска икономически форум (Bulgarian, Belgian,
Luxembourg Economic Forum) пристига на 20 април на посещение във Враца. Срещата се подготвя от Търговско-
промишлена палата - Враца заедно с партньори от Белгия и Люксембург.Мая Милова, изпълнителен директор на
ТПП Враца обясни за БТА, че форумът ще представлява неправителствена организация, чи... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
11)

Това сочи ново проучване на Българската конфедерация по заетосттаОчаква ни свит и несигурен пазар на труда в
следващите 6 месеца. Това сочи ново проучване на Българската конфедерация по заетостта. За периода от април
до септември тази година работодателите в страната споделят най-скромните планове за наемане на служители
от началото на изследването през 2021 г. 27% от общо над 1000 анкетирани комп... 

Снимка Pixabay Очаква се свиване на пазара на труда, отчитат от БКЗ: Тази година работодателите у нас споделят
най-скромните планове за наемане на служители от 2021 г. насам, според резултатите от прогнозно проучване на
пазара на труда на Българската конфедерация по заетостта (БКЗ) за периода април 2023 – септември 2023 г.,

Заглавие: Българо-виетнамска комисия за търговско-икономическо и научно-техническо сътрудничество ще
заседава в София на 24 април
Дата: 19.04.2023 16:26
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Инициативна група за създаването на тристранна икономическа организация пристига във Враца,
съобщиха от Търговско-промишлената палата в града
Дата: 19.04.2023 15:39
Медия: Утро Русе

Заглавие: Задава се несигурен пазар на труда, 19% от компаниите съкращават работници
Дата: 19.04.2023 19:56
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: БКЗ: Работодателите мислят да наемат все по-малко персонал
Дата: 19.04.2023 16:04
Медия: БГ вест

https://www.bta.bg/bg/news/economy/443308-balgaro-vietnamska-komisiya-za-targovsko-ikonomichesko-i-nauchno-tehnichesko-sat
https://utroruse.com/article/947434/
https://www.bgonair.bg/a/2-bulgaria/302967-zadava-se-nesiguren-pazar-na-truda-19-ot-kompaniite-sakrashtavat-rabotnitsi
https://bgvest.eu/913609/


пише TechNews.bg. Около една четвърт (27%) от общо 1099 анкетирани компан... 

Основателят на Институтa за компютърни науки, изкуствен интелект и технологии (INSAIT) проф. Мартин Вечев ще
запознае деловите среди с основните дейности и приоритети на INSAIT, както и с възможностите за
сътрудничество с бизнеса в страната. Срещата е организирана по инициатива на Специализираната комисия (СК)
"Техника, технологии и иновации" към Германо-българската индустриално-търговска камара (... 

Докато веригата за сандвичи Subway планира потенциална продажба за 10 млрд. долара, разследване на Forbes
разкрива, че покойните съоснователи Питър Бък и Фред ДеЛука и техните семейства са прибрали милиарди за
себе си и фондациите си. Междувременно някои франчайзополучатели казват, че са останали само с трохи. В
началото на 2000-те години в Съединените щати се разразява мания по сандвичи с дължина... 

Козето мляко е подходящо за малки деца с алергии, за диабетици, за спортуващиПродукти от козе мляко -
нишовото производство набира популярност и хората го ценят. Това разказва Юлиан Георгиев, земеделски
производител от района на Костенец, който заедно със семейството си има бутиково стопанство с мандра.
Капацитетът е около 450 литра козе мляко дневно. Отглеждат 240 кози. Произвеждат прясно мляко, ... 

Законодателите от управляващата партия на Салвадор одобриха във вторник законопроект за премахване на
данъците за 15 години за компании, разработващи изкуствен интелект (ИИ) и други компютърни технологии, за да
направят страната по-привлекателна за развитието на ИТ сектораЗа намаляването на данъка върху технологиите
се застъпи президентът Найиб Букеле, който за първи път говори за закона в края на... 

Производителите не могат да покрият разходите си с ниските изкупни цени, фермите отиват на тезгяхаЗаради
ниските цени на млякото, стопаните не могат да покрият разходите си и това е една от причините на доста места
да се обявяват продажби на цели ферми или отделни животни. Гласувайте: Планирате ли инвестиции в
стопанството си през тази година? "Такъв критичен период за аграрния сектор не е имало ... 

По предварителни данни нетният поток на преките инвестиции в България за януари – февруари 2023 г., отчетени
съгласно принципа на първоначалната посока на инвестицията, е положителен и в размер на 398,5 млн. евро (0,4
на сто от прогнозния брутен вътрешен продукт - БВП), съобщава Българската народна банка. Въпреки това
цифрите показват, че са с почти 550 млн. евро или 58% по-малко спрямо преките ин... 

Заглавие: Възможностите за сътрудничество с бизнеса в България ще представи основателят на Институтa за
компютърни науки, изкуствен интелект и технологии
Дата: 20.04.2023 09:04
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Скритите милиарди на Subway разкрити: Как основателите разделиха състоянието
Дата: 20.04.2023 12:33
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Малка семейна ферма залага на продукти от козе мляко
Дата: 20.04.2023 11:48
Медия: АГРО.БГ

Заглавие: Салвадор отмени данъците за ИТ компаниите за следващите 15 години
Дата: 20.04.2023 11:00
Медия: КЕШ Медия

Заглавие: Милкана Йорданова: Фотоволтаиците ще изместят кравите
Дата: 20.04.2023 09:00
Медия: Agri.BG

Заглавие: Спад с 58% за година в преките чуждестранни инвестиции, отчитат от БНБ
Дата: 20.04.2023 08:32
Медия: TargovishteBG.com

https://www.bta.bg/bg/news/economy/443552-vazmozhnostite-za-satrudnichestvo-s-biznesa-v-balgariya-shte-predstavi-osnovatel
https://forbesbulgaria.com/2023/04/20/subway-hidden-milions/
https://agro.bg/novini/zhivotnovadstvo-1/malka-semeyna-ferma-zalaga-na-produkti-ot-koze-mlyako/
https://www.cash.bg/articles/15349/salvador-otmeni-danacite-za-it-kompaniite-za-sledvashtite-15-godini
https://agri.bg/novini/milkana-yordanova-fotovoltaitsite-shche-izmestyat-kravite
https://targovishtebg.com/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/44169-%D1%81%D0%BF%D0%B0%D0%B4-%D1%81-58-%D0%B7%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%87%D1%83%D0%B6%D0%B4%D0%B5%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%BD%D0%B8-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%B8%2C-%D0%BE%D1%82%D1%87%D0%B8%D1%82%D0%B0%D1%82-%D0%BE%D1%82-%D0%B1%D0%BD%D0%B1


Знаете ли, че близо 70% от новостартиралите бизнеси обявяват несъстоятелност още през първите 3 години от
своето съществуване? Да, статистиката е смущаваща, но зад нея се крие и отговорът на загадката как се оцелява в
света на предприемачеството. С изграждане на бъдещ интерес и доверие бранд, който може ясно и категорично
да артикулира основната си цел - да работи само и единствено в полза на потр... 

Нидерландският пивоварен концерн Heineken намери купувач за бизнеса си в Руската федерация. Това се
посочва в тримесечния отчет на компанията. Според документа, в момента компанията очаква одобрение на
сделката от руските власти. В доклада не се съобщава информация кой е купувачът. "Ние продължаваме да
напредваме с прехвърлянето на собствеността върху нашия бизнес в Русия и в съответствие с местни... 

Летище София очаква 1 млн. пътници повече през 2023 г. в сравнение с миналата година. Това обяви Хесус
Кабайеро, изпълнителен директор на концесионера "СОФ Кънект". "Има много голямо търсене на полети и ще
продължим да развиваме летището", каза той. За целта се обсъждат варианти за свързването на София с нови
дестинации на изток. Например от вчера тръгна новата директна и редовна линия на Wizz Air... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

В София е най-голям делът на компаниите с планове да назначават служители В хотелите и ресторантите има
най-голямо увеличение на обявите за работа Очаква ни свит пазар на труда Работодателите имат много скромни
планове за наемане на хора, а все повече компании смятат да съкращават служители. Това показва проучване на
Българската конфедерация по заетостта (БКЗ) за плановете на бизнеса за периода от... 

За 2022 година възнагражденията са се увеличили с 16.6%България остава европейската страна-членка с най-
ниски разходи за работна сила, но в същото време е и държавата в ЕС с най-бързи темпове на нарастване на
заплащането на труда, сочат данни на Европейската статистическа служба Евростат за 2022 г. Къде са най-
високите заплати? Най-високи трудови възнаграждения получават заетите в сектор "Информац... 

Нинова обърна внимание, че коалицията на джентълмените - в лицето на ГЕРБ-СДС и ПП-ДБ , предлага закони,
съгласувани само между тяхОт БСП внасят предложение за увеличение на минималната работна заплата от 1
юли. Това обяви лидерът на формацията Корнелия Нинова. Тя уточни, че БСП има собствена законодателна
програма, която от днес започва да внася в деловодството на парламента. Депутатите коментира... 

Заглавие: Как да изградим качествен бранд с малко пари
Дата: 20.04.2023 12:45
Медия: Dsport.bg

Заглавие: "Хайнекен" намери купувач на руския си бизнес
Дата: 20.04.2023 13:03
Медия: Банкеръ

Заглавие: Летище София очаква 1 млн. пътници повече през 2023 г.
Дата: 20.04.2023 12:09
Медия: Travel News

Заглавие: Все повече фирми съкращават хора
Дата: 19.04.2023 20:02
Медия: Труд

Заглавие: Кои са най-високоплатените професии в България
Дата: 19.04.2023 14:20
Медия: BG voice

Заглавие: БСП внася предложение за увеличение на минималната заплата от 1 юли
Дата: 20.04.2023 12:33
Медия: Дарик

https://dsport.bg/kak-da-izgradim-kachestven-brand-s-malko-pari%7E116010.html
https://banker.bg/2023/04/20/%D1%85%D0%B0%D0%B9%D0%BD%D0%B5%D0%BA%D0%B5%D0%BD-%D0%BD%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B8-%D0%BA%D1%83%D0%BF%D1%83%D0%B2%D0%B0%D1%87-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D0%B8/
https://www.travelnews.bg/bg/news/16819817803324/letishte-sofiya-ochakva-1-mln-patnitsi-poveche-prez-2023-g
https://trud.bg/%D0%B2%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B8-%D1%81%D1%8A%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%89%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D1%85%D0%BE%D1%80%D0%B0/
https://bgvoice.com/koi-sa-nai-visokoplatenite-profesii-v-bulgariia
https://darik.bg/bsp-vnasa-predlozenie-za-uvelichenie-na-minimalnata-zaplata-ot-1-uli


Според резултатите от последното прогнозно проучване на пазара на труда на Българската конфедерация по
заетостта (БКЗ), което обхваща периода април 2023 г. – септември 2023 г., работодателите в страната споделят
най-скромните планове за наемане на служители от началото на изследването през 2021 г. Двадесет и седем
процента от общо 1099 анкетирани компании планират да увеличат работната сила, което... 

Проучване на пазара за труда на Българската конфедерация по заетостта (БКЗ) показва, че работодателите имат
най-скромните планове за наемане на служители от 2021 г. насам. Двадесет и седем процента от общо 1099
анкетирани компании планират да увеличат работната сила, което е спад от 16 процентни пункта в сравнение с
предишното шестмесечие и с 19 пр. п. по-малко спрямо същия период на миналата годи... 

Плановете на фирмите за наемане на хора са най-слаби от 2021 г. насам, но София прави изключение, хотелите и
ресторантите има най-голямо увеличение на обявите за работа Работодателите имат много скромни планове за
наемане на хора, а все повече компании смятат да съкращават служители. Това показва проучване на
Българската конфедерация по заетостта (БКЗ) за плановете на бизнеса за периода от април д... 

Румънското правителство ще одобри отпускането на 20 милиона евро за фермерите. Това стана ясно преди
днешното заседание на кабинета, на което се очаква да бъде взето официално решението. 10 милиона ще бъдат
по линия на Европейската комисия, 10 милиона - от бюджета на Министерството на земеделието. "15 дни след
обнародването в Държавен вестник, земеделските производители ще могат да подадат докумен... 

Създава се общ Регистър на издадените удостоверения, свързани с придобита професионална квалификация по
професия, която не е регулирана в България, необходими за достъп или за упражняване на професията в друга
държава членка, съобщи пресцентърът на Министерството на образованието и науката (МОН). В новия обединен
регистър ще могат да се открият също обезсилените удостоверения и отказите за издава... 

Дирекция "Регионална служба по заетостта" - Монтана /Дирекция "Бюро по труда" - Бяла Слатина обяви свободно
работно място за младши експерт, научи "конкурент". Позицията е за отдел "Посреднически услуги". Задачата на
служителя е да регистрира търсещите работа лица съгласно изискванията на ЗНЗ и Правилника за неговото
прилагане и трудовото посредничество; Организиране и провеждане на информационни ... 

Заглавие: Българска конфедерация по заетостта: Очаква ни свит и несигурен пазар на труда
Дата: 20.04.2023 11:15
Медия: My PR

Заглавие: Фирми в Пловдив и Бургас наемат служители, в Русе и Варна освобождават
Дата: 20.04.2023 09:35
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Все повече компании готвят съкращения на служители
Дата: 20.04.2023 09:15
Медия: Econ

Заглавие: Румънското правителство ще одобри отпускането на 20 млн. евро за фермерите; 10 млн. ще са от ЕК
Дата: 20.04.2023 12:06
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Удостоверенията за професионална квалификация вече ще са в обединен регистър
Дата: 20.04.2023 06:04
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

Заглавие: Ето къде се търси младши експерт за добри пари
Дата: 20.04.2023 06:00
Медия: Конкурент

Заглавие: Осъвременяване на всички пенсии с 12 % от 1 юли 2023 г. се предлага в Закона за бюджета на ДОО
за 2023 г., каза социалният министър Лазар Лазаров
Дата: 20.04.2023 13:03

https://www.mypr.bg/news/business/Balgarska-konfederatsiya-po-zaetostta-Ochakva-ni-svit-i-nesiguren-pazar-na-truda-36983/
https://kmeta.bg/%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B8-%D0%B2-%D0%BF%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B2-%D0%B8-%D0%B1%D1%83%D1%80%D0%B3%D0%B0%D1%81-%D0%BD%D0%B0%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D1%82-%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B6%D0%B8%D1%82/
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%92%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8-%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%B2%D1%8F%D1%82-%D1%81%D1%8A%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%89%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B6%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8_l.a_i.800251_at.10.html
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/443723-rumanskoto-pravitelstvo-shte-odobri-otpuskaneto-na-20-mln-evro-za-fermerite-10
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/563237/udostovereniyata-za-profesionalna-kvalifikatsiya-veche-shte-sa-v-obedinen-registar
https://www.konkurent.bg/news/16819596002298/eto-kade-se-tarsi-mladshi-ekspert-za-dobri-pari
https://utroruse.com/article/947604/


Предложението, което се съдържа в Закона за бюджета на ДОО за 2023 г. е осъвременяване на всички пенсии с
12 % от 1 юли 2023 г. Това каза пред журналисти служебният министър на труда и социалната политика Лазар
Лазаров преди да влезе на заседание на Надзорния съвет на Националния осигурителен институт. Минималната
пенсия за осигурителен стаж и възраст от настоящите 467 лв. ще стане 523 лв. 04 ст. ... 

Година след преизбирането си и на фона на месеци на ожесточени протести срещу непопулярната пенсионна
реформа френският президент даде положителна оценка на това, което е направилГодина след преизбирането
си и на фона на месеци на ожесточени протести срещу непопулярната пенсионна реформа френският президент
Еманюел Макрон даде положителна оценка на това, което е направил, предаде ДПА. Макрон заяви... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Предпоставките за развитието на gig икономика – пазар на труда, съставен предимно от временни part-time
позиции и запълнен от специалисти на свободна практика – са ефектите от финансовата криза от 2008 година.
Това каза в предаването "Човекът на фокус" по Радио "Фокус" Пламен Цеков – съосновател на GigsRemote. Тогава
започва по-бурният растеж на gig икономика, когато се раждат и нови бизнес модели... 

"Изборът на правителство безусловно има отношение към формирането на държавен бюджет на страната. Не
трябва да забравяме, че правителството на България си е правителство, независимо какво стои отпред –
служебно, редовно или нещо друго. Това каза пред БНР макроикономистът проф. Гарабед Минасян и сподели, че
е песимист по отношение на очакването за сформиране на редовен кабинет. Той подчерта, че слу... 

МЕЖДУНАРОДНО ТУРИСТИЧЕСКО ИЗЛОЖЕНИЕ – ВЕЛИКО ТЪРНОВО "КУЛТУРЕН ТУРИЗЪМ" 2023 ПРОГРАМА 20
април 2023 г. / четвъртък ЧАС СЪБИТИЕ МЯСТО НА ПРОВЕЖДАНЕ 11:00 Oфициално откриване на
Международното изложение "Културен туризъм" 2023 с участието на Джуниър бенд МЯСТО НА ПРОВЕЖДАНЕ
Изложбени зали "Рафаел Михайлов" 13:00 Кулинарна презентация на верига ресторанти "Бианко" МЯСТО НА
ПРОВЕЖДАНЕ Вход на Изложбен... 

Къщата в столичния квартал Драгалевци, която чрез незаконен извод крала огромно количество ток.
Термокамера, с която се хващат нерегламентирани прикачвания към кабели.Ток, колкото е потреблението на
град като Перник за два месеца, е бил таксуван на крадци на еленергия през миналата година. Това съобщи инж.
Филип Йорданов, ръководител отдел "Нетехнически загуби" в ЕРМ Запад, пред "Телеграф". Според... 

Медия: Утро Русе

Заглавие: Макрон: Пенсионната реформа ще направи Франция по-силна
Дата: 20.04.2023 13:05
Медия: Факти

Заглавие: Пламен Цеков: Компаниите се насочват все повече към гъвкави модели на ангажиране на
специалисти, независимо от локацията
Дата: 19.04.2023 12:57
Медия: Фокус

Заглавие: Проф. Гарабед Минасян: България заема трайна
Дата: 20.04.2023 08:06
Медия: Пирин press

Заглавие: Програма на Международното изложение "Културен туризъм" във Велико Търново
Дата: 20.04.2023 12:07
Медия: Радио Велико Търново

Заглавие: 3000 крадат ток колкото за Перник (Кой плаща?)
Дата: 20.04.2023 11:34
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: ПП-ДБ спешава Радев за бюджета на служебния МС

https://fakti.bg/world/774873-makron-pensionnata-reforma-shte-napravi-francia-po-silna
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Plamen-Cekov-Kompaniite-se-nasochvat-vse-poveche-kum-guvkavi-modeli-na-angazhirane-na-specialisti-nezavisimo-ot-lokaciyata-1645310
https://pirinpress.com/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84-%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%B5%D0%B4-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%8F%D0%BD-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0%D0%B5%D0%BC%D0%B0-%D1%82/
http://radiovelikotarnovo.com/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D1%83%D0%BD%D0%B0%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%B8%D0%B7%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8-2/
https://www.flashnews.bg/3000-kradat-tok-kolkoto-za-pernik-koj-plashta/
https://lupa.bg/news/pp-db-speshava-radev-za-byujeta-na-sluzhebniya-ms_231997news.html


Депутатът от "ПП-ДБ" Владислав Панев заяви, че този път е различна тактиката на президента Румен Радев за
консултации с парламентарно представените партии и връчване на мандатите за съставяне на правителство. Той
не коментира, цитиран от БНР, дали ускоряването на процеса е опит за саботиране на усилията за формиране на
правителство: "Не мога да коментирам по този начин действията на президента. В... 

Бяхме скоро на избори за парламент. Май мнозина вече са забравили за какво, за кого и защо са тласували.
Такова е съмнението, след като обществеността у нас прие безропотво новината, че главните за които пуснахме
бюлетината с главните срещу които отидохме до урните и обратно, след 2 април се…събраха. Разбраха се как
заедно да управляват България. Толкова ли ни смятат за будали!?Динко ПЕТКОВПрезиде... 

Гражданите на Оман вече не се нуждаят от разрешение от държавата за сключване на брак с чужденци,
постанови кралски декретГражданите на Оман вече не се нуждаят от разрешение от държавата за сключване на
брак с чужденци, постанови кралски декрет, издаден тази седмица, предаде Ройтерс. Това е рядък пример за
социална реформа в консервативната държава от Персийския залив, отбелязва агенцията. Откакто... 

Европейският цифров иновационен хъб "Тракия" ще бъде официално открит днес в Гранд Хотел "Пловдив". Своето
присъствие на откриването са потвърдили министърът на иновациите и растежа Александър Пулев, министърът
на електронното управление Георги Тодоров. Амбицията на Европейски цифров иновационен хъб "Тракия" е да
поведе към дигитална трансформация и мрежова сигурност общинските структури, малкит... 

Българският еврокомисар Мария Габриел и министър-председателят на Сърбия Ана Бърнабич откриха в Нови
Сад новата сграда на института за научни изследвания "BioSense". Това е първият по рода си център за върхови
постижения в науката и иновациите в Сърбия и първи в региона на Западните Балкани. В събитието се включиха и
зам. министър-председателят на Сърбия и министър на културата Maja Gojkovic и мин... 

Зърнопроизводителите ще получат голяма финансова помощ само при едно условие, съобщи "Клуб Z".
Европейската комисия предложи пакет от 100 милиона евро в помощ на пострадалите от украинския внос
зърнопроизводители. Помощта обаче ще бъде получена при условие, че забраната за този внос бъде вдигната.
Снимка: iStockТова се казва в изявление на изпълнителния зам.-председател на ЕК Валдис Домбровскис и ... 

Дата: 20.04.2023 11:33
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Доживяхме! Ще молим шарлатани да стават министри!!!
Дата: 20.04.2023 09:12
Медия: Пловдив медия

Заглавие: Оман либерализира закон за браковете с чужденци
Дата: 20.04.2023 08:10
Медия: Факти

Заглавие: Открива се Европейският цифров иновационен хъб "Тракия"
Дата: 20.04.2023 06:50
Медия: Радио Пловдив

Заглавие: Мария Габриел: Съвместните инвестиции в наука и иновации са стратегически за ЕС и Сърбия
Дата: 20.04.2023 06:03
Медия: Informiran.net

Заглавие: Зърнопроизводителите ще получат голяма финансова помощ само при едно условие
Дата: 20.04.2023 11:35
Медия: Господари на уеба

Заглавие: Корнелия Нинова се закани: След модела "Борисов" започвам борба с модела "Радев"
Дата: 20.04.2023 13:01
Медия: 7 дни България

https://plovdivmedia.com/196666.html
https://fakti.bg/world/774713-oman-liberalizira-zakon-za-brakovete-s-chujdenci
https://bnr.bg/plovdiv/post/101811975/otkriva-se-evropeiskiat-cifrov-inovacionen-hab-trakia
https://www.informiran.net/%D0%BC%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B3%D0%B0%D0%B1%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BB-%D1%81%D1%8A%D0%B2%D0%BC%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8/
https://gospodari.com/zarnoproizvoditelite-shte-poluchat-golyama-finansova-pomosht-samo-pri-edno-uslovie/
https://7dnibulgaria.bg/archives/202120


"Имаме собствена законодателна програма, която от днес внасяме в деловодството на Народното събрание".
Това заяви на брифинг лидерът на БСП Корнелия Нинова. По думите й целта на БСП е да се облекчи живота на
хората в условията на високите цени и инфлацията. Ето защо социалистите ще настояват минималната работна
заплата, която миналият парламент реши да бъде 50% от средната за страната, да влезе в... 
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